

CHÂTEAU DES *Arnauds*



Vintage 2018

This vineyard developed by my father, Daniel LASSAGNE, is located on a beautiful, south-facing plateau of red gravel around the town of Abzac. Picked when perfectly ripe, the result of a 3 to 4-week long fermentation, the Château des Arnauds is bottled after 9 months of aging in vats.

Being a 100% merlot varietal, it is a beautiful balance of roundness and structure.

This wine may be enjoyed young and has the capacity to age well.

Alcohol : 13.5° Wine estate size: 4 ha

Soil and subsoil: gravel.

Average age of vineyard: 20years.

Density: 5500 vines/ha.

Grape varieties: only merlot.

Yield : 55hl/ ha.

Ageing: 9 months.

Annual production : 22 000 bottles.

Tasting :

-Color: deep ruby color and intense -

-Aroma: aromas nose of very ripe red fruit and spicy

-Taste: this wine is silky, round attack, with aromas of raspberries, and cassis, well balanced.



Millésime 2018

Ce vignoble a été créé par mon père, Daniel LASSAGNE, est situé sur un très beau plateau de graves rouges, orienté plein sud, dans la commune d'Abzac. Vendangé à parfaite maturité, issu de longue cuvaison, 3 à 4 semaines, le Château Des Arnauds est mis en bouteille après 9 mois d'élevage en cuve. Ce vin peut être dégusté jeune et à la capacité de très bien vieillir.

Degré : 13.5°

Superficie de la propriété : 4 ha

Sol et sous-sol : graveleux

Densité : 5500 pieds/ha

Encépagement : merlot 100%.

Age moyen du vignoble : 20 ans

Rendement : 55 hl/ha

Elevage : en cuve ciment

Séjour : 9 mois

Production Annuelle : 22 000 bouteilles

Dégustation : belle robe rubis, un nez intense de fruits mûrs et d'épices, une bouche ronde et persistante, avec des Notes de cassis doté d'un bel équilibre